足球护胫测试





挑战

英式足球是一种产生身体接触的运动,从事者具有受伤的潜在危 险。足球护具不能完全避免严重伤害,但可以相对的降低运动冲击 力导致的割伤、挫伤和刺伤。为了确保足球护具能够在运动过程中 起到保护作用, 欧盟制定了相应的标准EN 13061。Intertek天祥集团 鞋部拥有最齐备的测试仪器,并且已经通过认证,测试的结果可以 作为技术文件的一部分申请CE证书。

为什么选择Intertek?

Intertek作为世界上领先的产品质量及安全服务公司之一,在全球一 百多个国家拥有实验室及办事处,员工人数超过35,000名。

Intertek天祥集团鞋部成立于1989年,是INSPEC公司授权认可实验 室,并且由中国合格评定国家认可委员会认可具备承担消费品多项 检测服务的能力。

凭借在测试领域多年的丰富经验,Intertek天祥集团鞋部能够以具有 竞争性的价格,在快捷的时间内完成EN 13061的全套测试。而且在 产品开发阶段,也可以帮助厂家选择关键性的项目做预测来评估产 品的设计,使产品最终顺利通过认证。

我们的解决方案

我们提供欧盟关于足球护胫标准EN 13061规定的全套测试:

- * 总体(包括无毒性)
- * 人体工学
- * 尺码
- * 锁紧强度
- * 穿透强度-水平测试
- * 穿透强度-垂直测试
- * 耐冲击
- * 标记
- * 使用说明资料

相关服务

在检测服务方面,Intertek还可以为您提供以下相关服务:

- * 鞋类产品测试
- * 安全鞋检测认证
- * 生态纺织品测试
- * 皮具产品测试
- * 手袋箱包测试



400-886-9926 Service.china@intertek.com www.intertek.com.cn

▶ 相关服务请咨询Intertek

东区

电话: 86-21-6091 7392 传真: 86-21-6495 8076 电邮: alice.ma@intertek.com 联系人: 马慧妮

南区

电话: 86-20-2820 9292 传真: 86-20-2232 1669-9292 电邮: edison.ren@intertek.com 联系人: 任宇东

北区

电话: 86-22-8371 8725 传真: 86-22-8371 2205 电邮: lynn.yao@intertek.com

联系人: 姚莉

© Intertek 2013, All Rights Reserved.

Shinguard Testing





Challenge

Soccer is a sport involving much body contact, and produces potential risks of injures. Shin guard can't totally avoid severe injures, but in some degree reduce cut, bruise and jab caused by impact. To ensure the protective function of shin guard, European Union has introduced the standard EN 13061. Accredited by related authorities, Intertek footwear laboratory has the state-of-art equipment and can provide testing services for shin guard. The testing results can be used as part of technical documents applying for CE marking.

Why Intertek?

Intertek is the leading international provider of quality and safety services, and has the experience, expertise, resources and global reach to support its customers through its extensive network of laboratories and offices and over 35,000 people in more than 100 countries around the world.

Intertek footwear laboratory was established in 1989 and accredited by INSPEC, and also accredited by CNAS (China National Accreditation Service for Conformity Assessment) to be capable of conducting various testing services for consumer goods.

With experience and expertise, Intertek offers the best price for EN13061 testing and delivers the services timely to meet or even surpass your expectations. We help factories to choose critical items and evaluated the product design in the development stage, and help you to pass the final testing successfully.

Our Solution

We provide full set of testing services for shin guard as per EN 13061, including:

- * General, including innocuousness
- * Ergonomic
- * Sizing
- * Restraint
- * Stud impact horizontal test
- * Stud impact vertical test
- * Blunt impact
- * Marking
- * Information supplied by the manufacturer

Related Services

Intertek also provides the following services relating to testing:

- * Footwear testing
- * Safety footwear testing & certification
- * Eco-textile
- * Leather goods testing
- * Handbag & luggage testing



400-886-9926 Service.china@intertek.com www.intertek.com ► For more information and related services, please contact Intertek:

East China

Tel: 86-21-6091 7392 Fax:86-21-6495 8076 E-mail:alice.ma@intertek.com Contact:Alice Ma

South China

Tel:86-20-2820 9292 Fax:86-20-2232 1669-9292 E-mail:edison.ren@intertek.com Contact: Edison Ren

North China

Tel:86-22-8371 8725 Fax:86-22-8371 2205 E-mail:lynn.yao@intertek.com Contact:Lynn Yao